
Bestyrelsesmøde Buskparken 

Parkvandring 18. maj 

 
Svend, Nikki, Freddy og Erik deltog 

Dennis deltog i parkvandringen 

 

Sidste etape på udtynding af skove blev godkendt 

Dennis foreslog at sammengroede æbletræer stammes 

op, og ca. hvert andet kirsebærtræ fjernes, så man kan 

få nogle store flotte træer. 

Han giver tilbud i etaper. 

Vi er i gang med at lave nye standere, da de er rådne, 

og få malet alle borde,bænke samt skilte. 

Frank hansen laver årligt eftersyn på legeplads. 

Økonomi: 

Vi skal finde løsning på at få folk til at skrive tydelig 

afsender på indbetalinger- vi sender rykkere ud efter 1. 

juni  (ca. 20) 

P.g.af Corona udsætter vi generalforsamling til februar 

2022. 

Regnskab/budget- beretning samt referater kan ses på 

hjemmesiden. 

Tyttebærvej 

Der er ikke kommet købstilbud på Tyttebærvej. 

Ifølge lokalplan skal der bygges almindelige 

parcelhuse på de 27 grunde. 

Kommunen har besluttet at stå for udstykning og salg 

af grunde. 

 


